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Jaroměř dnes – díl jedenáctý
Komunální volby jsou za námi. Ustavující zasedání 
zastupitelstva také. Je zvoleno všech 7 členů rady 
města. Můžeme začít pracovat. Účty budeme obča-
nům předkládat nejen za čtyři roky, ale také po celou 
dobu volebního období. Pouze jenom čas a pravdivé 
skutečnosti odpoví na otázku, zda nově vybudovaný 
tým obstál, či nikoliv. Nehodlám ztrácet čas komen-
továním demagogických výmyslů p. Čermáka nebo 
pí. Jelínkové ohledně nezískání dotačních titulů. Oni 
velmi dobře vědí, z kolika desítek projektů se stal 
projekt p. Machka, p. Kuželky a p. Vašaty na ožive-
ní části pevnostních hradeb projektem vítězným. V 
případě realizace toto vítězství znamená výhodu 
předfinancování celé akce formou několika desítek 
miliónů korun právě ze strany kraje. Oni velmi dob-
ře vědí, jak kraj napomáhá, nejen našemu městu, 
při společných jednáních o budoucnosti výstavby 
dálnice. Stejně tak dobře vědí o úzké spolupráci s 
krajem při majetko-právním řešení unikátního želez-
ničního muzea. Není také jistě náhodou, že to byli 
právě zástupci kraje, kteří nás seznámili s navrho-
vanou průmyslovou zónou v našem městě. Kraj nám 
pomohl zafinancovat projektovou dokumentaci pro-
tipovodňových opatření pro územní řízení. Je toho 
samozřejmě daleko, daleko více, s čím nejen kraj 
našemu městu pomáhá. 
Před několika týdny jsem hovořil s p. hejtmanem 
Bradíkem. Poděkoval jsem za pomoc u výše zmíně-
ného projektu oživení pevnostních hradeb. Hejtman 
se také zajímal o stav připravované akce budování 
kanalizace v Jaroměři a okolních obcích. Byl to prá-
vě on, kdo mi pomohl sjednat velmi důležitou schůz-
ku. Pokud něco v této chvíli nemám, tak pocit, že 
naše pozice na kraji je špatná. Naopak.
Vraťme se ale k nově vybudovanému týmu. Proč 
vznikla tato skupina jedenácti lidí? Je to účelové spo-

jení pro „obsazení koryt“ nebo přirozená selekce? Je 
to vítězství levice nebo vítězství lidí, kteří nežádají a 
neprosazují nic pro sebe? Posuďte sami.
Po neúspěšném pokusu p. Salače na post druhé-
ho placeného místostarosty v červnu minulého roku 
došlo z mé strany k další přípravě na předání kan-
celáře starosty za necelé tři měsíce, tedy v září. Vše 
začalo výlepovou akcí „starosta Čermák nevinen.“ 
Nemusím jistě nikomu připomínat, že jsme vždy 
plně respektovali usnesení Policie ČR. Ze strany p. 
Čermáka nedošlo ke spáchání trestného činu, pře-
stupku či jiného porušení zákona. Na druhé straně 
p. Čermák nikdy nehodlal respektovat stanovisko 
vedení Policie ČR v Náchodě, že k jednání p. Čer-
máka, popsanému v trestním oznámení, s největší 
pravděpodobností došlo.
Vše zůstalo v rukách zastupitelů, zvolených za Unii 
svobody v čele s paní Jelínkovou. A opět se objevují 
nepravdivé pomluvy a lži. Pravda je taková, že jsem 
se s p. Jelínkovou sešel na konci prázdnin 2005 v 
parku. Zde jsem ji v průběhu cca jedné hodiny třikrát 
nabídl okamžité přenechání funkce starosty. Neměl 
jsem přitom dobrý pocit, ale osoba p. Čermáka byla v 
té době, z mého pohledu, daleko více nepřijatelná. P. 
Jelínková nabídku opakovaně odmítla. Jako důvod 
uvedla osobu p. Černého. Majitele nebo spoluma-
jitele firmy Semena Černý, který ji pomohl zaměst-
nat po odchodu z TSM. Mimochodem, o skutečném 
„průběhu“ ukončení pracovního poměru p. Jelínkové 
v TSM Jaroměř jsem se dozvěděl několik měsíců 
po odvolání p. Čermáka. Od p. Šlechty. Tehdy ještě 
ředitele TSM. Nikdy jsme s pí. Jelínkovou „netrpěli“ 
nějakou sympatií jeden k druhému. V žádném přípa-
dě bych se ale nikdy nesnížil k variantě řešení, jako 
p.Čermák. To jsem ale ještě vůbec netušil, že spoje-
ní nespojitelných, tedy pí. Jelínkové a p. Čermáka, 

V pátek 3. 11. 2006 v Městském divadle 
proběhlo ustavující zasedání Zastupitelstva 
města. Na tomto zasedání proběhla vol-
ba starosty. Kandidáti na starostu byli dva 
– Ing. Jiří Klepsa a Ing. Vratislav Čermák. 
Počtem 11 hlasů byl na post starosty města 
zvolen Ing. Jiří Klepsa (VPM). 
Poté se konala volba místostarosty. Jedi-
ným kandidátem byl František Vrabec 
(KSČM) a zvolen byl počtem hlasů 11/9/1.
Na členství v Radě města byli navrženi a 
následně zvoleni:
- Ing. Petr Kilevník (VPM)
- Ilona Kubková (VPM)
- Rudolf Polák (ČSSD)
- Mgr. Miloš Tomek (ČSSD)
- Vlastislav Voříšek (KSČM).

Volba starosty
začíná pomalu opět zrát.
Uběhlo jen pár dnů. Dne 15. 9. 2005, den před koná-
ním zlomového zastupitelstva, dostáváme od p. 
Jelínkové podmínky. Písemně. Pokud podepíšeme, 
zůstaneme. Pokud ne, vrátí se p. Čermák! Několik 
lidí zažívá 15. 9. 2005 velmi těžké odpoledne, večer 
a noc. Nesmíme sami o své vůli provádět jakékoliv 
personální změny. Nesmíme, kromě jednoho byto-
vého domu v ulici SNP, privatizovat byty. O ceně 
bytů řeč nebyla. Šlo o to, zda privatizace ano, či ne. 
Energetické audity městu jasně určují nejzazší mez, 
dokdy je třeba provést rekonstrukce a opravy pane-
lových domů za desítky miliónů korun. Nepřekroči-
telné termíny se blíží mílovými kroky. P. Jelínková, 
bez ohledu na potřeby města, případně nových spo-
luvlastníků domů, se neohlíží. Rozhodla se, že nás 
znemožní, mimo jiné tím, že nebudeme privatizovat. 
Bylo její uvažování pravicové nebo středopravé? 
Ne, to uvažování bylo krajně účelové. Navíc poško-
zující zájmy všech. 
Z jejího pohledu zcela zničující ránou měl být další 
neústupný požadavek. Jeden z nás musel opustit 
radu města. Kdo? To bylo na nás. Obětoval se p. 
Holec. Člověk, hrající naprosto na rovinu. Člověk, 
pro něhož výraz fair play je zcela zásadní. Tento 
krok byl pro mě krokem nejtěžším. Jako zničující se 
ukázal také pro tvůrce tohoto požadavku - p. Jelínko-
vou. Více než roční působení p. Voříška v radě měs-
ta hodnotím nejenom já jako velmi pozitivní. Stejně 
jako p. Holec, i on naplnil veškeré požadavky na prá-
ci člena rady města. Nežádal nic pro sebe, pro svou 
rodinu, pro své známé. Tvrdě zastával spravedlnost 
při rozhodování o všem. Nebránil privatizaci. Nao-
pak. Za každých okolností se dokázal rozhodnout. 
Jasně a srozumitelně. Chtěl vždy pomoci lidem. Byl 
levicový nebo středolevý? Ne. Byl a zůstal normální. 
Navíc více než rok viděl, slyšel a pochopil. Pokud mi 
chce někdo podsouvat, že v těchto posledních vol-
bách jsme jeden druhého prosili, žadonili či oblbo-
vali, není tomu tak. Každý z nás má své názory na 
jednotlivé politické strany. Jsou rozdílné. Jeden dru-
hého respektujeme. Všichni víme, že na komunální 
úrovni to o tom prostě není.
Požadavků p. Jelínkové bylo daleko více. Myslím, 
že 9 nebo 10. Papír s požadavky, který jsme nako-
nec podepsali, byl uložen do sejfu v bance. Měl 
zůstat neveřejný. Měl, ale nezůstal. Druhý den na 
jednání zastupitelstva vystupuje p. Salač. Zná celý 
obsah podmínek. Podmínky byly s nimi konzultová-
ny stejně, jako s p. Čermákem! P. Jelínková měnila 
barvy obličeje jako poprvé spuštěný a neprofesio-
nálně laděný televizor.
Pustili jsme se do privatizace, řešili personální 
záležitosti. Její názor nás už vůbec nezajímal. A 
nezajímá i nadále.
Celé měsíce před volbami bylo spojeno nespojitel-
né. Spojení osob p. Čermáka a pí. Jelínkové rozdalo 
karty v těchto volbách. Jejich celkových 10 mandátů 
bylo téměř vítězstvím. Téměř. Smekám před osobní 
statečností některých osob z našeho týmu. Vydrželi 
obrovský tlak. Nikdo z nás před nikým neklečel, 
nikdo nikoho neprosil, nikdo si nedovolil a nedovolí 
někoho „kupovat.“ Myslím, že všichni pochopili, o co 
komu šlo a jde.

Jiří Klepsa



II. kolo senátních voleb
Velmi slabá účast voličů byla hlavním znakem II. kola voleb do Senátu ČR. Vítězem se stal Ing. Petr Pakosta (ODS) z Náchoda, který rozdílem 15 
% porazil Bc. Petra Fejfara (US-DEU) z České Skalice. Podrobné výsledky najdete na stránkách Českého statistického úřadu www.volby.cz.

Volební výsledky v obvodu 47 (Náchod) 
    Kolo  Okrsky    Voliči     Vydané      Volební      Odevzd. Platné   %
          v sezn.      obálky        účast         obálky  hlasy  plat.
     Počet Zprac.     v %         v %     hlasů

     1   209   209   100.00   100 563      43 410          43.17         42 184  38 564   91.42 
     2   209   209   100.00   100 558      17 518          17.42         17 498  17 413   99.51 

    Číslo Kandidát   Volební        Navrh. Polit.           Počty hlasů       % hlasů
 Příjmení, jméno, tituly strana        strana přísl.       1. kolo       2. kolo 1. kolo 2. kolo

     1 Fejfar Petr Bc.  US-DEU        US-DEU US-DEU       5 377          7 367 13.94 42.30
     2  Zimová Dušica  NEZ         NEZ   NEZ           790             X      2.04     X 
     3  Knot Richard PhDr  Koal_ČR         NI(NEI)  NI(NEI)           104             X      0.26     X 
     4  Nývlt Karel Ing.  KDU-ČSL        KDU-ČSL  BEZPP        5 099             X    13.22     X 
     5  Regner Jan   SNK ED          SNK ED  SNK ED         3 679             X      9.53     X 
     6  Uhlíř Jan Ing.   ČSSD         ČSSD  BEZPP        4 077             X    10.57     X 
     7  Rázl František   KSČM         KSČM  KSČM        4 011             X    10.40     X 
     8  Molík František   SZ         SZ   BEZPP        2 202             X     5.70     X 
     9 Pakosta Petr Ing.   ODS        ODS  ODS     12 385        10 046 32.11 57.69
   10  Veselka Josef   ČP         ČP   BEZPP           840             X      2.17     X 

Jak se volilo v Jaroměři?
    Kolo               Okrsky  Voliči Vydané Volební Odevzd.  Platné   %
    v sezn. obálky   účast  obálky  hlasy  plat.
 Počet Zprac. v %       v %   hlasů

     1   18   18        100.00  10 210    3 570    34.97    3 503   3 260   93.06 
     2   18   18        100.00  10 137    1 427    14.08    1 426   1 420   99.58 
 
    Číslo Kandidát   Volební      Navrh. Polit.            Počty hlasů        % hlasů
 Příjmení, jméno, tituly strana      strana  přísl.        1. kolo      2. kolo         1. kolo   2. kolo

       1  Fejfar Petr Bc.   US-DEU      US-DEU US-DEU        474          586               14.53    41.26
       2   Zimová Dušica     NEZ       NEZ   NEZ         154             X                  4.72        X 
       3   Knot Richard PhDr   Koal_ČR       NI(NEI)  NI(NEI)             5             X   0.15        X 
       4   Nývlt Karel Ing.    KDU-ČSL      KDU-ČSL  BEZPP         202             X   6.19        X 
       5   Regner Jan     SNK ED       SNK ED  SNK ED           88             X   2.69        X 
       6   Uhlíř Jan Ing.    ČSSD       ČSSD    BEZPP         465             X                14.26        X 
       7   Rázl František     KSČM       KSČM  KSČM         408             X                12.51        X 
       8   Molík František     SZ       SZ   BEZPP         140             X                  4.29        X 
       9  Pakosta Petr Ing.   ODS      ODS  ODS        975          834               29.90   58.73
     10   Veselka Josef     ČP       ČP   BEZPP        349             X                10.70        X 

Městský úřad Jaroměř oznamuje, že v době od 
2.1.2007 do 5.1.2007 bude na odboru sociálních 
věcí omezen provoz. Z technických důvodů bude 
odbor sociálních věcí uzavřen a bude zajištěna 
pouze pomoc v naléhavých krizových situacích. 

Bc. Ladislava Bezděková, vedoucí odboru

Odbor sociálních věcí

Dne 1.11.2006 se v plné svěžesti dožila 106! let 
nejstarší občanka Jaroměře a Královéhradeckého 
kraje paní Marie Bačová. K tomuto životnímu jubi-
leu jí byl gratulovat i starosta města p.Jiří Klepsa a 
zástupci sboru pro obč. záležitosti - manželé Pálko-
vi a matrikářka města p.Macháčková.

Marta MLADÁ

Gratulujeme!!!

V sobotu 28. října 2006 byla v Masarykově kulturním domě v  Mělníku zvolena nová královna královských věn-
ných měst. Stala se jí osmnáctiletá studentka jaroměřského gymnázia LADA ŠTAJGLOVÁ.
Blahopřejeme!

Podrobnější článek o volbě královny přineseme v prosincovém Zpravodaji.

Nová královna věnných měst je z Jaroměře!



Odbor správy majetku města
Postup proti dlužníkům města

Ve středu 1. listopadu 2006 proběhla na MěÚ Jaroměř informativní schůzka o postupu proti dluž-
níkům města a lidem, kteří hrubým způsobem porušují domovní řád, nájemní smlouvy a ohrožují 
bezpečnost ostatních nájemníků včetně poškozování majetku Města Jaroměř. Zde vedoucí OSMM 
Petr Hrubý informoval o postupu plnění usnesení 0763-16-2006-OK-RM, kterým rada města ukládá 
vedoucímu OSMM razantně řešit neplatiče Města Jaroměř a to pomocí soudních výpovědí, vystěho-
vání s případnou exekucí na jejich majetek. K 1. listopadu datu bylo na základě uvedeného usnesení 
podáno již 15 výpovědí, z čehož 7 bylo naplněno vystěhováním a převzetím bytů pracovníky Města 
Jaroměř. Další byty budou postupně přebírány tak, jak  stanovují termíny na doručených výpovědích. 
Usnesení  0763-16-2006-OK-RM v návaznosti na sbírku zákonů č. 107 ze dne 14. března 2006 bude 
i nadále tvrdě uplatňováno proti dlužníkům města a lidem, kteří hrubě porušují domovní řád a nájemní 
smlouvu, nebo jiným způsobem páchají škodu na majetku Města Jaroměř.

VEŘEJNÉ BRUSLENÍ
listopad:
11. - 12. 11. 13 : 30 - 15 : 30
17. 11.   10 : 00 - 12 : 00
18. - 19. 11. 13 : 30 - 15 : 30
25. - 26. 11. 13 : 30 - 15 : 30
prosinec:
  2. 12.  15 : 00 - 17 : 00
  3. 12.  13 : 30 - 15 : 30
  9. 12.  15 : 00 - 17 : 00
10. 12.  13 : 30 - 15 : 30
16. 12.  13 : 30 - 15 : 30

UPOZORNĚNÍ  PRO  OBČANY  MĚSTA  JAROMĚŘE
Město Jaroměř vydalo Obecně závaznou vyhlášku města Jaroměře č. 4/2006 o místním poplatku ze psů, 
která nabývá účinnosti od 1.1.2007. Úplné znění vyhlášky - na internetové adrese www.jaromer-josefov.cz. 
(Městský úřad – úřední deska – obecně závazné vyhlášky) Touto vyhláškou dochází ke změně výše sazby 
u místního poplatku ze psů a splatnosti tohoto poplatku, a to následovně:

Místní poplatek ze psů od 1.1.2007 za kalendářní rok činí:
a) 1.000,-- Kč - za psa drženého poplatníkem, který má trvalý pobyt v bytových domech 
b) 400,-- Kč - za psa drženého poplatníkem, který má pobyt v rodinných domcích 
c) 1.500,-- Kč - pro poplatníky, kteří  jsou  samostatně  výdělečně  činní  (právnické  a  fyzické osoby), jejichž 
pes slouží k ochraně firmy
d) 100,-- Kč 1/ za  psa  drženého  poplatníkem, který má trvalý pobyt v části
     obce Semonice,  Starý Ples, Jezbiny, Dolní Dolce, Brdce,
     Polcovský Dvůr, Hruštičky,  oblast zahrádek ve Velichovské ul.
     a u koupaliště Na Úpě
  2/ pro poplatníky, kteří jsou poživateli invalidního, starobního,
     vdovského nebo vdoveckého důchodu, který je jejich jediným
     zdrojem příjmu, anebo poživateli sirotčího důchodu
  3/ za  psa,  kterého  držitel  převezme od Ligy pro ochranu zvířat
     Jaroměř nebo z vybudovaného útulku v Jaroměři, na základě
     vydaného potvrzení organizace

Od 1.1.2007 je poplatník povinen zaplatit poplatek ze psa bez vyměření a to:
a) nečiní-li více než 400,- Kč ročně, nejpozději do 31.3. kalendářního roku,
b) činí-li více než 400,- Kč ročně, ve dvou stejných splátkách vždy nejpozději do 31.3. a  30.6. kalendářního 
roku.

Stanislava Křižánková, vedoucí odboru

Odbor finanční a plánovací

Finanční úřad v Náchodě provedl v období od 
5.5.2006 do  2.11.2006 kontrolu dodržení podmí-
nek dotace „Zajištění bydlení azylantům a rozvoj 
infrastruktury obce ve výši 360 000,- Kč“, která byla 
Městu Jaroměř poskytnuta v roce  2004. 
Dotace byla použita na opravu bytu v čp.  67 Jirás-
kova ul. Josefov a opravu povrchu komunikace Na 
Trati.  
Z předložené zprávy cituji výsledek kontroly:  „Kon-
trolou nebylo zjištěno porušení rozpočtové kázně.  
Finanční prostředky ve výši  360 000,- Kč použilo 
město k účelu, na který mu byly poskytnuty. Při 
jejich čerpání postupovalo v souladu s „Rozhod-
nutím o poskytnutí účelové neinvestiční dotace na 
zajištění bydlení azylantům a účelové neinvestiční 
dotace na rozvoj infrastruktury obce“ a v souladu s 
ustanovením „Smlouvy o uvolnění účelové neinves-
tiční dotace na integraci azylantů“. 

Stanislava Křižánková, vedoucí odboru

Informace z kontroly

Odbor investic a regionálního rozvoje
Informace o práci odboru

Na úseku investic:
V měsících září a říjen byly dokončeny akce „Kanalizace ulice 5. května“, „Kanalizace Labská“, dále byla 
dokončena „Oprava chodníku v ulici Dr. E. Beneše“ a „II. etapa rozšíření městského kamerového systému v 
Jaroměři - Josefově“.

Byl zhotoven bezbariérový vstup do objektu č.p. 3 
na nám. ČSA (nová rampa s kovaným zábradlím a 
nové vstupní dveře).

V rámci Programu regenerace Městské památkové 
rezervace a Městské památkové zóny byly všechny 
akce, kde je investorem město, dokončeny do konce 
října 2006. Jedná se o tyto stavby: oprava střechy 
domu č.p. 49 na nám. ČSA v Jaroměři, oprava stře-
chy na č.p. 110 (radnice) v Josefově, oprava střechy 
na č.p. 240 v Okružní ulici v Josefově. Nyní se při-
pravuje návrh akcí do „Programu regenerace MPR 
a MPZ na rok 2007. Dále byla v říjnu provedena 
oprava střechy (z jedné poloviny plochy) na objektu 
č.p. 9 (základní škola) v Josefově. Tato akce byla 
realizována s poskytnutou účelovou dotací Králové-
hradeckého kraje z programu:“Obnova památkové-
ho fondu“.  

Na úseku územního plánu:
Dne 14.11.2006 od 10 hodin se bude konat veřejné projednání návrhu zadání změny č. 3 územního plánu 
Jaroměře ve velké zasedací síni Městského úřadu Jaroměř, nám. ČSA 16. Velká zasedací místnost bude 
otevřena jednu hodinu před veřejným projednáním, tj. od 9 hodin. Zájemci se mohou na místě seznámit s 
projednávanými změnami.
Navrhované změny jsou též vystaveny za výlohou České spořitelny na náměstí ČSA vedle územního plánu 
Jaroměře.                                 Ing. arch. Jitka Zavřelová, vedoucí odboru

Pozor  změna s účinností 
od 1.1. 2007

Zavedení regulačního opatření při 
ukládání odpadu na velkoapacitním 

sběrném místě v Jaroměři.
Velkokapacitní sběrné místo (dále jen VKSM) bylo 
zřízeno  městem pro ukládání odpadu pouze pro 
občany, kteří mají místo trvalého pobytu v Jaroměři, 
Semonicích, Jezbinách a Starém Plese.
V letošním roce dochází k neúměrnému nárůstu 
množství odpadu zde ukládaného občany měst a 
obcí ze širokého okolí a tím k neúnosnému zvýšo-
vání provozních nákladů. Z tohoto důvodu bude od 
1.1.2007 změnou Provozního řádu na VKSM zave-
deno regulační opatření, kterého cílem je nejen zvy-
šování nákladů na provoz zastavit, ale výhledově i 
snížit.
Toto opatření bude spočívat v povinnosti obča-
na, který chce uložit odpad na VKSM, předložit          
obsluze  doklad s fotografiií ve kterém je uvedeno 
místo trvalého pobytu. Občanovi, který výše uve-
dený doklad nepředloží,nebude obsluhou umožně-
no uložení odpadu na VKSM.
Věříme,že po tomto opatření bude VKSM sloužit 
účelu ke kterému bylo zřízeno a ne jako veřejná 
skládka pro široké okolí za peníze daňových poplat-
níků, kteří jsou občany našeho města.

Ladislav Urban, ředitel TSM 

Technické služby

Bezbariérový vstup do objektu č. p. 3



Odbor životního prostředí

Terénní pracovník pracuje s klienty ze sociálně slabých rodin, které tvoří většinou právě Romové a jejich děti, 
jež často vyrůstají v nevhodném prostředí. Při práci s dětmi poskytujeme poradenství mladým klientům s 
cílem zmírnit následky jejich života v sociálně narušeném prostředí, případně se snažíme klienty z takového 
prostředí vyvést. Z výše uvedených důvodů nabízíme pro děti alternativní aktivity a podle poptávky pomáhá-
me s jejich organizací (např. doučování dětí rodin, ve kterých nejsou podmínky pro domácí přípravu do školy 
nebo v rámci možností jejich volnočasové vyžití).   
Dlouho a složitě se hledal vhodný prostor pro hřiště a zahrádku pro rómské děti. Našim záměrem v této 
oblasti je smysluplné využití volného času našich klientů, zlepšení  vzhledu města, aktivně přispívat ke 
zlepšení stavu přírody a životního prostředí. Chtěly bychom touto cestou poděkovat Odboru správy majetku 
města za přidělení pozemku (v Josefově za stadionem), vedení města a Osadnímu výboru Josefov za vstříc-
né a věcné jednání. Neudržovaný pozemek budoucí zahrádky byl nově oplocen, zbaven přerostlé trávy a 
různých jiných nepotřebných věcí, které si občané města již delší dobu v této lokalitě uschovávali. Na úpravě 
(úklidu) pozemku, brigáda byla v sobotu 21. 10. 2006, se podíleli Romové a jejich děti, které navštěvují dou-
čovací kroužek. Tyto děti nám daly svou účastí najevo, že naše snaha se ubírá správným směrem. 

Město Jaroměř ve spolupráci s firmou RUND pořádá mimořádný mobilní svoz zejména pro bioodpady z 
vašich zahrádek. Tento svoz se uskuteční koncem listopadu dle níže uvedeného rozpisu. 
Dále je celoročně možnost odvozu listí do sběrného dvora Na Valech, Jaroměř (vjezd proti autobusovému 
nádraží) a to v Po – Pá  6.30 – 18.30 hod., So 9.00 – 13.00 hod. Popřípadě mohou občané po dohodě s 
Technickými službami Jaroměř listí předat jim.
Podle ustanovení § 3 odst. 5 zákona č. 86/2002Sb., o ochraně ovzduší a o změně některých dalších zákonů 
(zákon o ochraně ovzduší), v platném znění, lze v otevřených ohništích, zahradních krbech nebo v ote-
vřených grilovacích zařízeních spalovat jen dřevo, dřevěné uhlí, suché rostlinné materiály a plynná paliva 
určená výrobcem, přičemž uvedená paliva nebo materiály nesmějí být kontaminovány chemickými látkami. 
Z toho tedy vyplývá, že pálení listí je přestupek na úseku ochrany životního prostředí. Městská policie a 
odbor životního prostředí tyto přestupky bude sankcionovat. 

Podzim 2006 – mimořádný mobilní svoz 

MIMOŘÁDNÝ  SVOZ  MOBILNÍ  SBĚRNY -  JAROMĚŘ
vždy od 15.30 – 18.00 hod.

 PONDĚLÍ 20.11.2006 Růžová ulice, Ruská u tunýlku, Na Matysáku
    V Hruštičkách

 ÚTERÝ  21.11.2006 Na Ptákách u  stadionu, U podzemních
    chodeb Josefov, Gen. Kubáně Josefov,
    Jaromírova u Karsitu

 STŘEDA 22.11.2006 u nádraží ČD, u Náchodských kasáren
    Na Obci u prodejny LABE, Maďarská ulice 

 ČTVRTEK 23.11.2006 Jezbiny - pohostinství, Semonice,
    Hotel Tři lípy  Josefov, Starý Ples 

 PÁTEK  24.11.2006 Trinnerova ulice, Na rozcestí Zaloňov (Žižkov)

Práce terénních pracovníků
Není to lepší pohled?

V měsících září a říjnu proběhly v Josefově na hřišti u garáží 4 schůzky volnočasových aktivit pro děti a 
mládež. Sportovní, zájmová i tvořivá činnost děti zaujala, a proto jsou všechny zvané i na další sobotní akce 
pořádané skupinkou mladých lidí z Jaroměře.
Místo konání zůstává i na měsíc listopad zatím stejné. Termíny dalších schůzek jsou 11. a 18. 11. 
2006 ve 14:00 hod.
Děkujeme za účast i za pomoc ze strany úřadů a terénních pracovnic p. Králové a p. Polákové.

Za tým 4U2 Simona Kořenská

Akce pro děti v rámci projektu 4U2 (For you too)

Nový pohled                   Původní pohled
Děkujeme!              Naďa Králová a Ancika Poláková, terénní pracovnice

Projekt 4U2

Topné období je opět zde
Každý z Vás již určitě poznal, že léto je již nená-
vratně pryč, pohled na teploměr nám připome-
ne, že se neúprosně blíží zima a tím i začátek 
topné sezony. Mnozí si však neuvědomují, že 
závady na topidlech, jejich nesprávné používá-
ní zapřičiňují každoročně miliónové škody na 
vzniklých požárech.
Podle zákona o požární ochraně „každý je povi-
nen počínat si tak, aby nezavdal příčinu ke vzni-
ku požáru, neohrozil život a zdraví osob, zvířat 
a majetek“. Proto několik rad a pokynů.

Užíváte lokální spotřebiče na tuhá paliva?
- Přečtěte si pozorně návod k obsluze spotřebi-
če a zkontrolujte, zda jeho instalace je v pořád-
ku.
- Zkontrolujte, zda je řádně upevněný kouřo-
vod.
- Zkontrolujte zda není spotřebič nebo kouřovod 
propálený.
- Proveďte kontrolu bezpečné vzdálenosti spo-
třebiče od hořlavých hmot. Pokud není bez-
pečná vzdálenost stanovena v návodu, pak 
lze za bezpečnou vzdálenost považovat 80 cm 
ve směru hlavního sálání a 20 cm v ostatních 
směrech. Bezpečná vzdálenost kouřovodu od 
obložení zárubní dveří je 20 cm a od ostatních 
částí stavebních konstrukcí z hořlavých hmot 
pak 40 cm.
- Každý spotřebič instalovaný na podlaze z 
hořlavých hmot musí být opatřen upevněnou 
ochrannou nehořlavou podložkou přesahující 
jeho půdorys.

Užíváte plynový spotřebič?
- Přečtěte si pozorně návod k jeho používání.
- Dodržujte pravidla stanovená návodem k 
obsluze.
- Zjistěte, zda se v jeho blízkosti nenachází hoř-
lavé materiály.
- Zajišťujte pravidelnou kontrolu spotřebiče dle 
návodu výrobce.
- Zajišťujte 2 x ročně kontrolu komínů a kouřo-
vodů.
- Okna a dveře v místnosti s otevřeným plyno-
vým spotřebičem nesmějí být utěsněny.
- Při kontrole netěsnosti plynových potrubí 
a zařízení nepoužívejte plamen a raději toto 
zadejte odbornému pracovníkovi.
- Víte, kde je hlavní uzávěr plynu pro dům nebo 
byt, v němž bydlíte?
- Zjistěte zda je hlavní uzávěr funkční.

Užíváte elektrické tepelné spotřebiče?
- Přečtěte si pozorně návod k obsluze a zkont-
rolujte, zda je jeho instalace v pořádku.
- Není-li v návodu od výrobce stanoveno jinak, 
pak bezpečná vzdálenost mezi spotřebičem a 
předměty z hořlavých hmot je 50 cm ve směru 
hlavního sálání a 10 cm v ostatních směrech.
- Nestanoví –li výrobce jinak, nikdy nenechávej-
te zapnuté elektrické spotřebiče bez dozoru.
- Nikdy neodkládejte předměty z hořlavých 
hmot na elektrické spotřebiče.
- Nepoužívejte poškozené spotřebiče nebo spo-
třebiče s poškozeným přívodním kabelem.
- Opravy poškozených spotřebičů a kabelů 
zanechte odborníkům.

Potud pár rad a pokynů. Myslím, že těmito 
pokyny se sníží riziko vzniku požáru, budete-li 
se jimi řídit. Nezbývá mi než popřát vám příjem-
né chvíle dobré pohody u hřejících kamen.

Beran Josef, požární preventista města


